

台湾
TAIWAN



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

台湾青青草原+六福村 TAIWAN FARM TO FUN

Taiwan
THE HEART OF ASIA

7D6N



台北
TAIPEI

新竹
HSINCHU

南投
NANTOU

台中
TAICHUNG

清境农场 + 青青草原 QINGJING FARM + GREEN GREEN GRASSLAND



六福村 LEOFOO VILLAGE THEME PARK

第一天 吉隆坡 ✈️ 桃园 (机上用餐/晚餐)

- 搭乘客机前往桃园国际机场。抵达后，驱车前往新竹。晚餐后入住酒店休息！

第二天 新竹 🚗 台中 (早餐/-/-)

- 六福村游乐园
(亚洲第一座结合生态动物园与30多项大型游乐设施的主题乐园)
- 采摘水果体验 (感受大自然的美妙和农田的宁静)
注：如因气候或其他因素无法安排采摘水果，则改为采摘番茄或小黄瓜体验。
- 审计新村
(这个历史悠久的村庄已经被转型为一个热闹且创新的基地)
- 逢甲夜市 (尽情享受琳琅满目的服装、游戏站及美食摊位)

第三天 台中 🚗 清境农场 (早餐/午餐/晚餐)

- 国家歌剧院 (外观) (台湾重要的文化艺术机构)
- 青青草原
(绿茵茵的草坪延伸到天际线，与蓝天、白云和远山相映成趣)

第四天 清境农场 🚗 南投 🚗 台北 (早餐/午餐/-)

- 日月潭风景区
(在台湾最大水域的日月潭乘船游湖，欣赏它的美丽和宁静)
- 山地特产中心
- 珍珠养殖中心
- 榕锦生活时光园区
(这园区是一个集购物、美食、艺术和休闲于一体的综合性场所)
- 饶河夜市 (尽情享受琳琅满目的服装、游戏站及美食摊位！)

第五天 台北 (早餐/-/晚餐)

- 中正纪念堂
- 貔貅展示中心
- 十分老街 (与火车铁轨并存相连的独特铁道风貌)
- 燃放祈福天灯 (含4人一盏天灯)
- 九份山城 (你可以漫步在狭窄而陡峭的街道上，欣赏到古老建筑和传统的街景)
- 茶艺馆
- 西门町
(著名的娱乐和购物区，也是台北青年文化的圣地。)

第六天 台北 (早餐/-/-)

- 尽情享受你在台北市的自由一天吧！你可以自由购物，或者乘坐火车在城市中四处旅行。

第七天 台北 ✈️ 吉隆坡 (机上用餐)

- 若时间允许，你可自由活动至集合时间，然后送往机场搭乘客机返回吉隆坡。



日月潭 SUN MOON LAKE

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ TAOYUAN

(Meals on Board / Dinner)

- Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Taoyuan. Upon arrival, heading to Hsinchu. After dinner check in hotel.

DAY 2 HSINCHU 🚗 TAICHUNG

(Breakfast / - / -)

- Lefoo Village Theme Park (the first theme park in Asia that combines an ecological zoo with over 30 large-scale amusement facilities)
- Fruit picking experience (choose from a variety of fruits based on the season)
Remark: If fruit picking is not possible due to weather or other factors, will change to tomato or cucumber picking experience as an alternative.
- Shenji New Village (the historic village is now transformed into a lively and innovative base for young entrepreneurs to start their businesses)
- Fengjia Night Market (biggest night market at Taichung's)

DAY 3 TAICHUNG 🚗 QINGJING FARM

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- National Theater (photo stop)
(an important cultural and arts institution in Taiwan)
- Green Green Grassland (A beautiful contrast with the blue sky, white clouds, and mountains.)

DAY 4 QINGJING FARM 🚗 NANTOU 🚗 TAIPEI

(Breakfast / Lunch / -)

- Sun Moon Lake (Sail across the lake on a cruise to appreciate its beauty and tranquillity)
- Aboriginal Specialty Product Center
- Pearl Cultivation Center
- Rongjin Gorgeous Time (a comprehensive complex that combines shopping, dining, art, and leisure)
- Raohe Night Market (where you can enjoy a wide variety of clothing, game stalls, and delicious food options.)

- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change.
- Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.

DAY 5 TAIPEI

(Breakfast / - / Dinner)

- Chiang Kai-shek Memorial Hall
- Pixiu Exhibition Center
- Shifen Old Street (former gold mining village packed with teahouses and shops offering local delicacies and crafts.)
- Sky lantern experience (Includes Sky Lantern-4 person/lantern)
- Jiufen (a mountain town where you can take a leisurely stroll along its narrow and steep streets)
- Tea Cultural Center
- Ximending (the famed entertainment and shopping area in Taipei.)

DAY 6 TAIPEI

(Breakfast / - / -)

- Enjoy your free day at Taipei City. The whole day belongs to you. Enjoy shopping or travel around the city by train. (Free at own leisure)

DAY 7 TAIPEI ✈️ KUALA LUMPUR

(Meals on Board)

- This morning free at leisure and after which transfer to the airport for your flight home.





十分老街 SHIFEN OLD STREET



逢甲夜市
FENGJIA NIGHT MARKET



榕锦生活时光园区
RONGJIN GORGEOUS TIME



西门町 XIMENDING

行程特色 HIGHLIGHT

独特体验：六福村游乐园，体验各种娱乐设施和表演节目，如过山车、云霄飞车、马戏表演等 | 采摘水果体验，感受大自然的美妙和田园的宁静 | 清境农场 + 青青草原，有着宜人的气候和优美的自然风光，一起探索和体验大自然的魅力 | 船游日月潭，欣赏它的美丽与宁静 | 燃放天灯祈福，祈求好运 | 一天台北自由行，玩转台北

地道料理：台湾客家料理 | 邵族风味餐 | 台式火锅

酒店
新竹：**新竹关西六福庄生态旅馆***或同等级
台中：**台中香富大饭店***或同等级
清境：**境竣悦渡假山庄***或同等级
台北：**台北艾捷天丽大饭店***或同等级

VALUE PLUS： Leofoo Village Theme Park, experience a variety of entertainment facilities and performances, such as roller coasters, skydivers, circus show, and etc | Experience Fruit Picking and immerse yourself in the beauty of nature and the tranquility of the farmland | Qingjing Farm + Green Grassland, with pleasant climate and beautiful natural scenery, let's explore and experience the nature together | Sail across the Sun Moon lake on a cruise to enjoy its beauty and tranquility | Sky lanterns experience and pray for good luck | 1 day free and easy in Taipei, enjoy your day in exploring Taipei

SPECIAL GOURMET： Taiwan Hakka Cuisine | Thao Specialty Cuisine | Taiwanese-style Mini Hotpot
HOTEL HSINCHU TAICHUNG QINGJING TAIPEI： Hsinchu Leofoo Resort Guanshi* or similar | Taichung Golden Pacific Hotel* or similar | Qingjing Junyue Hanging Garden Resort* or similar | Hej Taipei ArenaHotel* or similar

旅游资讯 GENERAL INFORMATION

| | | | | |
|-------------------------------|--|--|---|--|
| 货币 Currency | 新台币 - TWD New Taiwan Dollar - TWD | 信用卡 Credit Card | 致电信用卡中心，提前开通国际支付功能 Call to activate oversea transaction Visa & Master card are both widely used | |
| 货币兑换率 Exchange Rate | 100 TWD = RM 15 100新台币 = 马币 15 | 拨号代码 Dial Code | 台湾 : +886 Taiwan : +886 | |
| 电压 Voltage | 电压-110伏特 Voltage - 110V | 插座 Power Socket | 类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆角插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique Flat Blade pin "V-Shape" | |
| 时差 Time Different | 台湾时间和马来西亚相同 Taiwan- No time difference with Malaysia | 行李托运 Luggage Allowance | AirAsia D7 (20KG) Malindo Air OD (20KG) China Airlines CI (23KG) EVA Air BR (23KG) Starlux JX (23KG) | |
| 气候 Weather | <input type="checkbox"/> 春季 Spring 3月-5月 Mar - May 20C - 24C | <input type="checkbox"/> 夏季 Summer 6月-8月 Jun - Aug 30C - 35C | <input type="checkbox"/> 秋季 Autumn 9月-11月 Sep - Nov 22C - 28C | <input type="checkbox"/> 冬季 Winter 12月-2月 Dec - Feb 0C - 11C |

*若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据。

*图片仅供参考。*Pictures shown are for illustration purpose only.

*详情或有变动，以官方资讯为主

*Details are subject to change and based on official information

曾兄弟国际旅行社有限公司
Chan's World Leisurelink
Travel Sdn Bhd (KPK/LN:1049)



Unit 40-2, Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur, Malaysia
✉ tours@chansworld.com.my

☎ 603-2779 2818

☎ 6017-288 5288

🌐 www.ChansWorld.com.my

📘 chansworldmy 📷 chansworldmy